
Jednání petičního výboru se dne 3.9.2014 zúčastnilo cca 6 poslanců(členů petičního výboru), zástupci 
Vak Hodonín, a.s., MŽP a města Uherský Ostroh. 
Jednání proběhlo poměrně v klidu, naše společnost dostala dostatečný prostor pro prezentaci 
potřebného.  Svůj proslov měla připravený i protistrana (proslov plný nepravd a bludů).  
 
Přítomní poslanci byli evidentně na naší straně, padlo od nich i několik velmi trefných dotazů a 
závěrem deklarovali, že petičnímu výboru předloží návrh na vydání stanoviska, které bude MŽP 
nabádat k vydání nesouhlasu.  Jak s tím ale naloží MŽP - těžko říct....  
 
MŽP sdělilo, že bude zadávat zpracování dalšího "OBJEKTIVNÍHO" posouzení. K tomu není co dodat, 
to se můžeme uposuzovat až do smrti.  Soulad s platnou legislativou v této fázi neřeší....    
 
Dle našeho názoru jsme pro věc asi více udělat nemohli, teď musíme vyčkat, jak se věc vyvine dál.  I 
kdyby ale bylo přece jen vydáno souhlasné stanovisko EIA, nic nekončí, máme další možnosti - několik 
navazujících správních řízení (vodoprávní, báňské, ...) 
 
V případě zájmu je možno si průběh jednání poslechnout, po rozkliknutí odkazu stačí otevřít soubor 
"verprojednavanipetic39014.MP3" - a cca od času 1:20" je nahraná naše kauza (předtím je šumavský 
park).  
 
http://www.psp.cz/sqw/hp.sqw?k=3906&ido=1117&td=22&cu=9 
 
 


